
Protokół Nr L/21 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 listopada 2021 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 16.10 

Zamknięcie obrad – godz. 18.30 

Ad. 1 

Obrady L sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 

sesji uczestniczy 11 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów stanowią 

załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi w 

Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 listopada 2021 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 29 października 2021 r.  

6. Sprawozdanie z realizacji inwestycji z uwzględnieniem dotacji z UE. 

7. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębu Ścinawka Średnia oraz części obrębu Ścinawka Górna – 

część II         – DRUK NR 1 

b) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych 

na terenie Miasta i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty   

         – DRUK NR 2 



c) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe jedynie przez 

część roku         – DRUK NR 3 

d) przystąpienia Gminy Radków do Porozumienia na rzecz realizacji projektu  

pn. „Turystyczne pogranicze”     – DRUK NR 4 

e) przystąpienia Gminy Radków do Porozumienia na rzecz realizacji projektu  

pn. „Wspieranie i upowszechnianie sportu na pograniczu”  – DRUK NR 5 

f) przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Radków na lata 2021-

2027         – DRUK NR 6 

g) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 7 

h) uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Radków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022

          – DRUK NR 8 

i) stawek podatku od środków transportowych   – DRUK NR 9 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych na terenie Miasta 

i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty    – DRUK NR 10 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe jedynie przez 

część roku         – DRUK NR 11 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

  

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

 

Joanna Rakowska – Sekretarz Gminy – w imieniu Burmistrza wniosła o wprowadzenie do 

porządku obrad zmiany polegającej na zdjęciu z pkt 8 projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Radków do Porozumienia na rzecz realizacji projektu pn. „Turystyczne 

pogranicze” – DRUK NR 4 oraz uzasadniła, że w dniu dzisiejszym wpłynęła do Urzędu 

pisemna informacja, że wniosek nie uzyskał akceptacji do dofinansowania, zatem podjęcie 

uchwały byłoby bezprzedmiotowe. 

 



Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

października 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 29 października 

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

 

Przewodniczący RM - poinformował, że z uwagi na nieobecność Burmistrza pkt 6 i 7 zostaną 

przesunięte w porządku obrad. 

Przewodniczący RM – poprosił Pana Marka Niewiadomego – Prezesa klubu łuczniczego UKS 

Victoria o przedstawienie informacji nt. funkcjonowania klubu łuczniczego UKS Victoria. 

M. Niewiadomy – podziękował za możliwość uczestniczenia w sesji Rady Miejskiej oraz 

przedstawił osiągnięcia klubu podczas Halowych Mistrzostw Polski, które odbyły się w dniach 

13-14 listopada br. w Nowej Rudzie i w których uczestniczyło ponad 150 zawodników z 47 

klubów łuczniczych z całego kraju. UKS Victoria uzyskał I miejsce i tytuł Halowego Mistrza 

Polski na rok 2021 oraz II miejsca w kategoriach „Młodzik – dziewczęta” i „Młodzik – chłopcy” 

oraz w układzie mieszanym. Poinformował także, że na 157 klubów łuczniczych na terenie 

Polski (zrzeszonych 115) UKS Victoria znajduje się na 28. miejscu, a na terenie województwa 

na 23 kluby łucznicze (zrzeszonych 13) UKS Victoria znajduje się na 3. miejscu. Prezes klubu 

podziękował także za możliwość przekazania ufundowanych nagród dla najważniejszych 

reprezentantów klubu łuczniczego. 

Przewodniczący RM – podziękował za informację. 

Sekretarz Gminy – odczytała list gratulacyjny dla trenera i uczestników klubu łuczniczego oraz 

wręczyła list Pani Gabrieli Kraus-Abucewicz – trenerowi klubu UKS Victoria. 

Przewodniczący RM – wręczył pamiątkową grafikę oraz odczytał życzenia dla trenera klubu.  

Sekretarz Gminy wraz z Przewodniczącym RM – wręczyli wszystkim zawodnikom listy 

gratulacyjne oraz nagrody. 

Przewodniczący RM – poprosił o zabranie głosu Panią trener Gabrielę Kraus-Abucewicz. 

G. Kraus-Abucewicz – podziękowała za wsparcie oraz wiarę w możliwości zawodników. 



Przewodniczący RM – ponownie złożył gratulacje dla klubu.  

O godz. 16.35 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 16.46. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał były szczegółowo omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji RM w dniu 26.11.2021 r. 

DRUK NR 1 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębu Ścinawka Średnia oraz części obrębu 

Ścinawka Górna – część II 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

DRUK NR 2 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z 

nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej 

opłaty 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 3 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystanej na cele rekreacyjno -

wypoczynkowe jedynie przez część roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 4 – zdjęty z porządku obrad. 

 

DRUK NR 5 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do Porozumienia na rzecz realizacji 

projektu pn. „Wspieranie i upowszechnianie sportu na pograniczu” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 6 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy 

Radków na lata 2021-2027 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 7 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 8 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Radków z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2022 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 9 w sprawie stawek podatku od środków transportowych 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw -    wstrzymało się - . 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 10 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych na 

terenie Miasta i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie 

przy 2 głosach wstrzymujących. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM – poinformował, że na Sali obrad jest obecny Kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pan Mirosław Pejski oraz zapytał czy ktoś z Pań i 

Panów radnych ma pytania odnośnie projektu uchwały DRUK NR 10. 

J. Gorczycki – zapytał, czy zostały zweryfikowane deklaracje na odpady w poszczególnych 

gospodarstwach. 

M. Pejski – odpowiedział, że na bieżąco wyrywkowo są weryfikowane deklaracje pod 

względem osób zameldowanych i zamieszkałych i w razie wątpliwości mieszkańcy są wzywani 

do złożenia wyjaśnień.  

O godz. 17.04 do obrad dołączył Burmistrz. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 8   przeciw - 3   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 11 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe jedynie przez część 

roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

D. Bajcar – zapytała z czego wynikałoby podwyższenie opłat za gospodarowanie odpadami w 

obiektach świadczących usługi agroturystyczne. 

M. Pejski – odpowiedział, że projekt dotyczy domków letniskowych i innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjne tylko przez część roku, natomiast domki, które 

prowadzą działalność i wspomniane agroturystyki mają naliczaną opłatę od ilości zużycia wody 

w roku poprzednim. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 11 radnych:   za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Przewodniczący RM – powitał Burmistrza na sali obrad. 

Burmistrz – przeprosił za spóźnienie i wyjaśnił, że było ono związane ze spotkaniem w 

Urzędzie Marszałkowskim, w którym brały jeszcze udział gmina wiejska i gmina miejska Nowej 

Rudy, i które dotyczyło budowy całej sieci segmentu dróg i tras rowerowych połączonych z 

budowaną magistralą wojewódzką. Pozostałe spotkania dotyczyły spraw związanych z 

modernizacją niektórych obiektów zabytkowych oraz został złożony wniosek celem 

pozyskania środków na remont i odbudowę obiektu po siostrach zakonnych w Ścinawce 

Średniej. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania z realizacji inwestycji z 
uwzględnieniem dotacji z UE. 

Burmistrz - złożył sprawozdanie (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 



Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 30 października 2021 roku do 30 

listopada 2021 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

Burmistrz - uzupełnił sprawozdanie o informacje o trudnościach finansowych związanych z 

zadłużeniem mieszkańców. Z tytułu gospodarki odpadami komunalnymi łączne zadłużenie w 

poszczególnych miejscowościach wynosi: Karłów – 484 zł, Raszków - 912 zł, Ratno Dolne – 

6 684 zł, Ratno Górne – 1 406 zł, Ścinawka Dolna - 29 396 zł, Ścinawka Górna – 6 013 zł, 

Ścinawka Średnia – 45 895 zł, Suszyna – 364 zł, Tłumaczów – 9 253 zł, Wambierzyce – 13 154 

zł, Radków – 50 485 zł. Z tytułu bezumownego najmu lokali łączne zadłużenie sięga 60 000 

zł, w Radkowie za czynsz mieszkańcy zalegają 287 177 zł, ponadto odszkodowanie za 

bezumowne korzystanie z lokalu to kwota rzędu 40 kilka tys. zł, w Tłumaczowie z tyt. czynszu 

– 10 873 zł, korzystanie bezumowne i inne ok. 10 000 zł, Ścinawka Średnia: czynsz – 90 377 

zł, korzystanie bezumowne – 28 500 zł, Gajów - 807 zł, Ratno Dolne – 487 zł, Ratno Górne: 

czynsz - 16 063 zł, korzystanie bezumowne - 15 000 zł, Ścinawka Dolna – 25 201 zł, Ścinawka 

Górna - 901 zł. Burmistrz podsumował, że łącznie jest to zamrożony kapitał sięgający 1,5 mln 

zł oraz zapowiedział, że kolejne sprawozdania będzie o takie informacje uzupełniał, a także o 

informacje dot. gospodarki wodnej i sanitarnej.  

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 

Nikt nie miał pytań. 

Ad. 13 

Przewodniczący RM – poinformował, że do biura rady wpłynęły informacje właściwych 

podmiotów dot. analizy złożonych oświadczeń majątkowych i można zapoznać się z nimi w 

Referacie Organizacyjno-Administracyjnym. Przewodniczący poinformował również, że 

wpłynęła również odpowiedź Burmistrza na zdane podczas ostatniej sesji pytania radnej 

Barbary Sobczyńskiej dot. realizacji zadań oświatowych.  

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

D. Bajcar – zaprosiła mieszkańców gminy do wzięcia udziału w kiermaszu charytatywnym dla 

chorej Lenki z Nowej Rudy, który odbędzie się 5 grudnia br. o godz. 9.00 w Ścinawce Górnej 

na parkingu obok kościoła. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zadać pytanie. 

Nikt nie zadał pytań. 

Ad. 14 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął L sesję Rady Miejskiej w 

Radkowie.   

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 


